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Název  Komise sociální, zdravotní a pro Projekt Zdravé město a MA21 

Datum konání 25.4.2017 

Místo konání MěÚ Šlapanice  

Přítomni 

Dobiášová Vlaďka, Mgr., Králová Marie, Kusová Dobromila,   
Merclová Eva, Ing.,  
Host – Jakub Mikšovský, Ing. 
 

Omluven 
Burianová Jiřina, Jiráčková Eva,MUDr, Karafiátová Eva, 
Krčková Iveta , Lejdarová Hana,MUDr,  Sova Tomáš 

Program 

1. Přivítání členů komise 
2. Aktivity Projektu Zdravé město 
3. Návrhy na dotace pro spolky v sociální oblasti 
4. Podněty od členů, občanů, diskuze 
5. Závěr 
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22. schůze Komise zdravotní, sociální a pro PZM a MA21 
1. Přivítání členů komise, prezenční listina 
2. Aktivity Projektu Zdravé město 

Koordinátor projektu Ing. Jakub Mikšovský informoval o připravovaných 
akcích 
- Preventivní programy pro ZŠ - Nakupujeme zdravě a chytře – SZÚ - 
4/2017, Jak se nestát závislákem – SZÚ – 5/2017, téma anorexie, bulimie – 
Podané ruce – podzim 2017 
- Dopravní hrátky ve spolupráci s MP, MŠ, Besip 
-Fairtradová snídaně – 13.5.2017 / ve spolupráci s muzeem/  
- Den matek, Den rodin – 14.5.2017 /spolupráce s kulturní komisí a   
sociálním odborem/ 
-  Počítačové kurzy pro seniory – ve spolupráci se ZŠ – v běhu 
- Daruj krev se Zdravým městem Šlapanice – 13.6.2017 
- Běhej ze Zdravým městem Šlapanice – 7.5.2017 
- Celé Česko čte dětem – 1-7.6.2017 – spolupráce knihovnou a Městským 
divadlem Brno pro ZŠ Šlapanice – připravuje se 
- Veřejné fórum – podzim 2017 – datum zatím neupřesněno 
- Zažít město jinak – 16.9.2017 
 
Diskuze nad aktivitami. Organizace, medializace, vyhodnocení – 
koordinátor 

3. Návrhy na dotace pro spolky – sociální oblast 
- Přidělení bodů, návrh financí – předáno zpět na finanční odbor, schůzka 

s předsedy ostatních komisí 2.5.2017 – účast p. Dobiášová 
 

4. Podněty od členů, občanů, diskuze 
- Dosud neproběhlo školení na AED – od 12/2017 na zdravotním středisku 

– původně myšleno i pro využití hasiči, MP při místních akcích – jaro, 
léto 2017 – dotaz na vedení města, RM – p. Mikšovský, připomínka pro 
RM 

- Návrh na snížení počtu farmářských trhů /FT/– jen únor a podzim, 
případně úplné zrušení – vzhledem k nízké účasti farmářů, zavedení 
EET, malé návštěvnosti občany, velkému nárůstu FT v okolních obcích 
– návrh do RM 

- Ve ŠZ 2/2017 mylné a nepřesné informace ohledně zdravotnických 
zařízení ve Šlap.- špatná tel.čísla, jiná jména lékařů, sester, tituly, 
chybějící ordinační hodiny, ordinační dny, webové stránky a jiné – 
stížnost od občanů, seniorů - aktualizace těchto informací i na webu 
města – informace p. Mikšovkému pro redakci a KIM 

- Ve ŠZ 2/2017 redakce chybně uvedla členy komise – aktualizace na 
webu města – informace p. Mikšovkému  

-  
 
Příští setkání komise 30.5.2017 
 
Zapsala: Mgr. Vlaďka Dobiášová 
Ověřila: Marie Králová 
Podpisy: 
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